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Rundgang 2.6.2021  15. juni 2021 

 

Onsdag 2. juni 2021 var der rundgang på Erantisvej efter opgravninger m.m. ifm. etablering af 

fjernvarme. 

Deltagerne var repræsentanter fra Fjernvarme Horsens (FH), Munck og Horsens Kommune. 

Henning, Bjarne og Astrid deltog som repræsentanter for de 3 andelsboligforeninger. Birgit Libak 

og jeg deltog som repræsentanter for bestyrelsen i vores grundejerforening. 

Som udgangspunkt må jeg konstatere, at FH og Munck var fra start meget defensive. Så det var lidt 

af en sej omgang i vores rundgang på 2½ time. 

Følgende blev konkluderet: 

Asfalt: Få steder bliver der lagt et andet lag asfalt på trods af vores kritiske eksempler i 

området. Men de åbenlyse dårlige steder bliver ordnet. Forklaringen/undskyldningen 

er, at vi i marts/april 2022 får lagt et nyt og pænere lag asfalt på de ca. 1.200 m2, 

som er blevet berørt af arbejdet i området. Vi kan også vælge at få udbetalt penge i 

stedet for asfaltering. Det drejer sig om ca. kr. 100,00 pr. m2. Men beslutningen skal i 

sidste ende træffes af bestyrelsen og efterfølgende generalforsamlingen i starten af 

2022. Mere om dette senere på året. 

Rabatter: Der er observeret mange sten i rabatterne ved vejene ifm. såning af nyt græs. Det 

har mange også oplevet på deres egen grund. Men Munck får en medarbejder til at 

gå rundt i området for at samle synlige sten op. Dette gør også arbejdet lettere for 

OK Nygaard, som slår græs på vores fællesarealer. 

Øvrige ting: Nedløbssteder bliver tømt for sand. Brostenskantsætninger bliver rettet ved 

forskellige indkørsler. Grusvej midt på Erantisvej bliver revet. Maskinpladsen med nyt 

græs bliver tromlet og ryddet for sten. Et stykke af stien mod Dalagervej får nyt lag 

grus. Kørespor i området bliver rettet. 

Fejl og mangler bliver udbedret i løbet af juni 2021. Vi følger op som bestyrelse. 

 



Hvis I som beboere har andet på jeres private grund, som I ikke synes er i orden ifm. arbejdet  

omkring fjernvarme, bedes I sende en mail til Søren Laursen, Fjernvarme Horsens med mig 

som CC: 

Søren Laursen: ssl@fjho.dk og John Hansen: johnhansen@live.dk  

Så vil Søren finde en evt. løsning. 

 

Jeg vil gerne takke Henning, Bjarne og Astrid som formænd for andelsboligforeningerne for deres 

forberedelser og deltagelse i rundgangen. Desuden tak til Birgit Libak for at være med til 

afslutningen af projektet, selvom hun har valgt at udtræde af bestyrelsen i slutningen af maj 2021.  

 

På bestyrelsens vegne 

John Hansen  
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